
Styrelsemöte 22 april 2014

En kort rapport från styrelsemötet den 22 april:
 

Garageprojektet har förenats. Ny träff med konsulten i
början av maj.
Inget  nytt  kring  garagetaken,  Västanfors  ska  åtgärda
enligt överenskommelse
Viss  förvirring  kring  inkoppling  av  fibernätet.  Det
datauttag som ingår ”TV-uttaget” ska börja monteras inom
kort. Därefter blir det slutbesiktning och nätet kan
kopplas  på.  Styrelsen  uppmanar  alla  att  inkomma  med
synpunkter innan besiktningen, t ex om återställning av
mark.
Planering  inför  städdagen,  beslut  att  köpa  in  fler
skottkärror etc
OK för hemtjänsten att köra in och parkera på vår mark
under förutsättning att det är tjänstebilar
Frågan  om  intresse  för  fler  väggupp  ska  gå  ut  till
medlemmarna

Nästa möte hålls den 19 maj.
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